
PROCES VERBAL 
Incheiat astazi 12.03.2025 

     La sediul Primariei comunei Puchenii Mari are loc sedinta ordinara a Consiliului Local pe 
luna martie 2025, sedinta convocata de Primarul comunei Puchenii Mari prin Dispozitia 
nr.80/05.03.2025. 
     Invitatia la sedinta a fost transmisa domnilor consilieri de secretarul general al comunei 
Puchenii Mari, pe e-mail, tabelul convocator inregistrat la nr.3324/05.03.2025. 
   In urma apelului nominal s-a constatat ca la sedinta au fost prezenti un numar de 15 consilieri 
ai comunei Puchenii Mari, sedinta fiind legal constituita. La sedinta mai participa dna Ceocea 
Mariana - secretar general, dna Scumpu Dorina – consultant in vederea infiintarii Societatii 
APA-CANAL PUCHENII MARI SRL , dl. Director al Societatii Tanase Marian – Alin si dl primar 
Negoi Constantin. 
       Deschide sedinta secretarul general al comunei Puchenii Mari si prezinta ordinea de zi, 
aducand la cunostinta tuturor consilierilor ca mai exista un proiect de hotarare suplimentar 
nr.14/11.03.2025 privind acordarea unui mandat special reprezentantului U.A.T. Comuna 
Puchenii Mari, pentru a vota în cadrul Adunării Generale a Asociatiei de Dezvoltare 
Intercomunitara "Parteneriatul pentru Managementul Deseurilor - Prahova" documentația de 
atribuire pentru contractul "Delegarea prin concesiune a gestiunii activității de colectare și 
transport și transfer a deșeurilor municipale în zonele:2-Boldești Scăeni și 6-Valea si cu 
rugamintea de a schimba ordinea proiectelor de hotarare, in vederea prezentarii proiectului  
nr.13/28.02.2025 privind aprobarea unor masuri privind procedura de selectie pentru 
desemnarea membrilor Consiliului de Administratie la Societatea APA-CANAL PUCHENII MARI 
SRL, pentru perioada 2025-2029, dupa proiectul de hotarare nr.7/2025 privind alegerea 
presedintelui de sedinta deoarece dna consultant Scumpu Dorina, urmeaza sa mai participe la 
o sedinta de Consiliu Local din alta comuna. 
            Se supune la vot si este votata  in unanimitate. 
    Dna consilier Udrea Lavinia Ioana propune si dumneaei schimbarea ordinii proiectelor 
de hotarare astfel: proiectul de hotarare nr.1/2025 privind aprobarea ROF sa fie discutat intai 
dupa care proiectul de hotarare initiat de catre domnii consilieri USR, privind aprobarea 
modificarii ROF, prin care se aduce modificare la proiectul nr. 1/2025 dupa. 
    Se supune la vot si este votata  in unanimitate. 
   Dna. Secretar general prezinta  punctul 2 de pe ordinea de zi si anume Proiectul de 
hotarare nr.7/26.02.2025 privind alegerea presedintelui de sedinta pentru lunile martie – mai 
2025. 
     Dna consilier Gradinaru Vasilica, propune pentru presedinte de sedinta pe doamna 
consilier Udrea Lavinia Ioana. 
      Se supune la vot si  se voteaza in unanimitate. 
      Dupa alegerea presedintelui de sedinta, dna secretar general da cuvantul doamnei 
presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana. Dna presedinte de sedinta consilier Udrea 
Lavinia Ioana, dupa cum am prezentat mai sus, prezinta intai proiectul de hoatarare 
nr.13/28.02.2025 privind aprobarea unor masuri privind procedura de selectie pentru 
desemnarea membrilor Consiliului de Administratie la Societatea APA-CANAL PUCHENII MARI 
SRL, pentru perioada 2025-2029. 
          Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, da cuvantul dnei consultant 
Scumpu Dorina, care mentioneaza ca dansa a infiintat aceasta Societate, fiind printre cele 10 
Societati pe tara, deoarece se cunoaste situatia cu Hidro – Prahova si nu este cazul sa spuna 
mai multe despre aceasta situatie, domnul primar a dorit sa se retraga si sa reia acasa serviciul 
delegat pentru binele comunei. 
         Partea neplacuta este ca de la momentul infiintarii Societatii si pana in momentul de fata, 
s-a modificat Legislatia pe partea de Apa-Canal, aceste modificari au fost date de cele 2 fonduri 



si anume:Anghel Saligny si PNRR, partea de autorizare si functionare si cel mai neplacut in 
partea de organizare si monitorizare. 
        Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, intreaba de cand s-a schimbat 
aceste legi din septembrie 2024 si pana acum ? 
       Dna Scumpu Dorina spune ca da, dar Societatea a fost infiintata pe Legea 31 ca toate 
societatile, dar societatile de stat functioneaza in baza unei Ordonante 109 de guvernanta 
corporativa, banii sunt bani publici, iar asociatul este Consiliul Local  si atunci aceasta intra sub 
incidenta acestei Ordonante. 
      Dna Scumpu revine la proiectul ordinii de zi si mentioneza ca incepand cu  luna noiembrie 
s-a infiintat AMEPIP care se ocupa cu monitorizarea activitatilor tuturor Societatilor cu capital de 
stat. 
       Comunitatile mici se confrunta cu multe probleme, deoarece nu gaseste oameni in 
vederea angajarii. 

Fara avizul AMEPIP nu poate functiona Societatea, iar conditiile impuse de catre ei sunt 
greu de indeplinit. 

Prin infiintare avem obligatia sa nominalizam 3 oameni pentru conducerea Societatii cei 
3 administratori, astfel infiintandu-se Consiliul de Administratie, dar acei 3 oameni sunt 
provizorii, iar in termen de 2 luni de la infiintare se declaseaza procedura cu AMEPIP. 
        Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, spune ca acest termen a fost 
depasit. 
        Dna Scumpu Dorina mentioneaza ca termenul a fost depasit, deoarece nefiind investit 
Consiliul Local, nu s-a putut numi cei 2 reprezentanti AGA si oricum faptul este consumat. 
        Cei 2 reprezentanti AGA,  la randul lor, dupa ce se face procedura de selectie si vine 
avizul de la AMEPIP, numesc cei 3 membrii in Consiliul de Administratie. 
        Avizele vin odata pe oameni si odata  pe procedura, fiind 2 tipuri de avize. 
        Procedura trebuie indeplinita ca la carte si nu poti sa o faci singur, fiind nevoie de 
angajarea unui expert independent, acestia fiind 3 pe tara. 
        Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana intreaba cate persoane 
trebuiesc angajate pana la urma. 
        Dna Scumpu Dorina spune ca a intalnit o firma din Galati, cei mai buni si cei mai ieftini 
pe care a si  recomandat-o si cu care s-a incheiat un Contract de colaborare. 
         Din momentul declansarii procedurii prin HCL si pana la finalizarea acesteia dureaza 
150 zile. 

Ideea este urmatoarea ca dupa aprobare procedurii se constituie comisia, iar aceasta 
impreuna cu acest expert independent se ocupa efectiv in relatia cu AMEPIP. 

Dupa terminarea procedurii se trimite catre AMEPIP, in urma caruia acestia emit un aviz 
dupa care Consiliul Local face propunerea de numire a celor 3 membrii CA prin cei 2 
reprezentanti AGA. 

Dna consilier Gradinaru Vasilica intreaba daca Comisia de selectie se ocupa de 
selectarea personalului care ar indeplini conditiile. 

Dna Scumpu Dorina spune ca nici macar, se intruneste comisia, ia act de toate dosarele 
depuse, daca se vor depune, lucru care este greu de indeplinit, din experienta dumneaei se 
gasesc greu oameni care sa indeplineasca conditiile, se deschid dosarele, se intocmeste 
procesul verbal, se posteaza pe pagina de internet a Societatii, a Primariei si la AMEPIP, dupa 
care se scaneaza toate documentele si se trimit la Bucuresti, unde se face analiza 
documentelor si se intorc inapoi cu mentiunea daca corespund sau nu. 

In situatia fericita ca acestea corespund se aduce la cunostinta Consiliului local despre 
Avizul favorabil din partea AMEPIP, iar cei 2 reprezentanti AGA ii va numi pe cei 3 in CA. 

Dl. Consilier Cozar Octavian Ionut intreaba ca daca nu gasim acesti oameni, vor ramane  
pe perioada  de numire cu angajatii numiti, iar dna Scumpu Dorina raspunde ca acestia nu sunt 
angajati fiind numiti cu contracte de mandat, se asigura interimatul prin cei provizorii, domnul 



Cozar spune ca totusi daca nu gasim, in perioada aceasta de 150 de zile de la numire vor 
ramane cu angajari provizorii ale unor persoane care......., iar dna Scumpu spune clar ca nu 
sunt angajari sunt contracte de mandat, iar dl consilier Cozar intreba din nou cine accepta  
aceste contracte de mandat, raspunsul dnei consultant fiind ca acestea sunt inca de la 
infiintarea Societatii si au fost intocmite pentru o perioada determinata pana la finalizarea 
procedurii. 

Se vor reinoi contractele prin prelungirea contractelor aprobate de catre Consiliul Local, 
se vor trimite la AMEPIP si acesta spune ca este ok si se va merge in continuare cu acestia 3 . 

Dl.consilier Dumitrache Marian intreaba daca la momentul acesta avem 3 mandate de 
contract iar dna Scumpu Dorina spune ca da, avem 3 contracte de mandat pentru membrii CA 
si 1 contract de mandat pentru director, s-a mers pe 3 mandate, iar in lege spune ca din cei 3 
un membru trebuie sa fie femeie, aceasta fiind dna Culcea Maria. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, intreaba cine face parte din  
AGA , iar dna consultant raspunde ca in AGA sunt cei 2 consilieri locali, iar sub AGA este 
Consiliul de Administratie. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, intreaba cine sunt acestia care 
fac parte din CA, dna Scumpu raspunde ca in momentul de fata este domnul director Tanase 
Marian-Alin, domnul Popescu Viorel – directorul Societatii Apa Canal de la Aricestii Rahtivani, 
cu experienta de 30 ani si dna Culcea Maria. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, intreaba de situatia financiara 
a Societatii, dupa care dna consultant spune ca pe pierdere si este normal sa fie pe pierdere 
deoarece in aceste 5 luni de functionare s-au emis facturi de venituri, nu ai cum sa acoperi 
cheltuielile. 

Dna Scumpu precizeaza ca in momentul aprobarii bugetului local pe anul 2025 al 
autoritatii tutelare, trebuie aprobat si Bugetul societatii pe anul 2025 si Societatea trebuie sa 
vina cu un program de reorganizare cu unele masuri pe care  sa poata sa le indeplineasca, dna 
spunand ca ar fi pacat sa nu se mearga in continuare cu aceasta Societate Apa Canal, 
incurajand Consiliul Local sa vina cu ajutor in sustinerea Societatii. 

Dna Scumpu promite ca va fi prezenta la sedinta de Consiliu local in care se va aproba 
bugetul . 

Dl. Consilier Cozar Octavian Ionut spune ca pentru dumnealui si ceilalti colegi ai sai in 
calitate de consilieri locali, este important sa inteleaga cu adevarat care sunt centrele de 
epurare si unde se afla fizic, tot ce inseamna tevi, sa se stie unde trebuie sa se investeasca sa 
se repare, unde nu functioneaza statiile de epurare. 

Dna Scumpu Dorina spune ca la momentul acesta se face inventarul anual, domnul 
Popescu vine si ii ajuta, ca ce exista pe hartie sa fie si pe teren si se va prezenta stadiul in 
sedinta de buget. 

Dna consilier Gradinaru Vasilica intreaba daca se pot accesa fonduri pe mediu pentru 
Societate. 

Dna Scumpu Dorina spune ca aceste fonduri se pot accesa pe UAT-uri, nu se pot lua pe 
Societate, nu avem acces. 

Dl. Consilier Cozar Octavian Ionut intreaba care este stadiul inventarului. 
Dna Scumpu Dorina spunand ca este in curs iar dupa intocmirea inventarului, acesta se 

va prezenta in sedinta de buget, va fi discutat si se va cauta sa se gaseasca solutii. 
Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana intreaba in ce consta pierderile, 

la ce suma se ridica. 
Dna Scumpu Dorina spune ca la momentul acesta sunt pierderi contabile, suma fiind de 

88 000 mii la nivel de luna decembrie. 
S-a inceput facturarea in septembrie iar Societatea ca sa reuseasca sa fie pe profit 

prima misiune este sa incheie contracte, deoarece aceasta, nu poate factura daca nu exista 
contract incheiat. 



In aceasta comuna este o situatie atipica deoarece foarta multa populatie are alimentare 
individuala folosesc apa de la putul propriu si deverseaza in canalizare, acest lucru insemnand 
costuri pentru Societate. 

Dna Scumpu Dorina mentioneaza ca prin proiectul de hotarare care va fi pus in  
dezbatere, Consilul Local va trebui sa il sustina si sa il aprobe, pentru ca acea apa nu merge 
intr-un canal oarecare, merge intr-o statie de epurare care necesita multe cheltuieli. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca mandatul dumnealor 
a inceput in luna noiembrie si intreaba ce se va intampla cu pierderea aceea de 88.000 lei, dna 
Scumpu spune ca se vor recupera in urmatorii 5-7 ani. 

Dl. Consilier Dumitrache Marian, intreaba cate bransari sunt la nivel de comuna, dna 
Scumpu spunand ca acest lucru il va spune dl director Tanase. 

Dl.director Tanase Marian-Alin a declarat ca Societatea Apa-Canal are aproape 700 de 
bransari la momentul acela. 

Dl. Consilier Cozar Octavian Ionut spune ca dumnealor trebuie sa incurajeze cetatenii sa 
se branseze, dar problema este cum sa faca acest lucru atata timp cat dansii nu stiu unde este 
functionala  apa si canalizarea. 

Dna Scumpu Dorina spune ca acest lucru il vom sti dupa efectuarea inventarului. 
Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca in comuna la noi sunt 2 probleme distincte, 

una cu functionalitatea si una cu alimentarea. 
Dna Scumpu Dorina repeta ca se va prezenta situatia reala dupa efectuarea 

inventarului. 
Dl. Primar intervine si spune ca foarte multi oameni au depus cereri dar trebuie ca 

acestia sa doreasca sa se branseze, precizand ca se vor pune in functiune si celelalte 2 statii 
de epurare, s-a facut mentenanta, o sa se inventarieze si o sa se lamureasca situatia. 

Dl. Consilier Dumitrache Marian spune ca a discutat cu dl. Tanase in vederea emiterii 
unui deviz de ceva timp, pentru dumnealui personal, dar nici in momentul de fata nu a primit nici 
un raspuns. 

Dl. Primar intervine si spune ca normal bransarea se face cu o firma autorizata care face 
un proiect si stabileste costurile, chiar daca pana acum nu s-a facut asa, nu are cum sa ii faca 
Societatea un deviz. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, intervine si spune ca oamenii 
ar trebui sa stie cat costa o bransare, sa stie daca isi permit sau nu sa se branseze. 

Dl. Primar spune ca dumnealor ca si consilieri pot aduce o firma sau 2 care sa se ocupe 
de aceste bransamente, sa faca deviz la fiecare in parte si sa spuna costurile. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca cetatenii se plang ca 
sunt costuri diferite la bransare, ca nu se dau facturi. 

Intervine dna Scumpu Dorina, spunand ca este normal sa fie diferente pe devize, 
deoarece sapaturile sunt individuale. 

Dl. Consilier Dumitrache Marian spune ca la sedinta din ianuarie au discutat problema 
bransamentelor si erau efectuate 658, iar acum in martie avem 700, adica au fost facute decat 
30 bransari in 2 luni. 

Dna Scumpu Dorina spune ca avand 2 angajati nu se poate face mai mult, la momentul 
acesta Societatea nu isi permite mai multi angajati. 

Dl. Primar spune ca nu este treaba lor sa faca ce spun dumnealor, ei decat inţeapa in 
conducta, restul  isi face fiecare. 

Dna Scumpu Dorina spune ca Societatea doar administreaza sistemul, nu face 
bransamentele, nu avem personal de specialitate care sa faca lucrul acesta. 

Dl. Consilier Cozar Octavian Ionut intreaba de ce nu demaram procesul iar dna Scumpu 
spune ca nu avem de unde, societatea avand putini bani. 

Dl. Primar spune ca UAT ul sa duca bransamentul si racordul la gospodaria fiecaruia, nu 
are capacitatea financiara sa duca treaba asta la capat. 



Dna Scumpu Dorina spune ca chiar daca vor , chiar daca nu trebuie sa aprobe acest 
proiect de hotarare, deoarece trebuie demarata procedura de selectie a dosarelor. 

Dupa toate discutiile purtate, dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana 
intreaba daca mai sunt alte intrebari referitoare la acest proiect de hotarare. 

Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca dumneaei considera ca din comisia de 
selectie este normal sa faca parte 4 consilieri locali si expertul, dupa care se fac propunerile, din 
partea partidului RIA – Gradinaru Vasilica, USR – Pandelache Monica-Marinela, PSD- Tanase 
George Laurentiu, PNL – Comanici Cornel, iar ca membrii supleanti din partea PNL – Sebe 
Georgiana Cristina si din partea partidului RIA – Maluroiu Maria Magdalena. 
 Se supune la vot si  se voteaza in unanimitate. 
            Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, prezinta proiectul de hotarare 
nr. 1/2025 proiect amanat din sedinta anterioara, privind aprobarea Regulamentului de 
organizare si functionare al Consiliului Local Puchenii Mari, proiect la care au fost aduse 10 
amendamente  care au fost discutate in sedintele de comisii, dintre care 9 amendamente au 
fost votate in unanimitate iar amendamentul nr. 6 a fost votat astfel: 

- 7 voturi impotriva(Herea Constantin, Ghita Florea, Comanici Cornel, Sebe Georgiana-
Cristina, Banu Alexandru, Chirca Marin, Moise Gheorghe). 

- 8 voturi pentru(Cozar Octavian-Ionut, Udrea Lavinia-Ioana, Pandelache Monica-
Marinela, Gradinaru Vasilica, Petre Constantin, Maluroiu Maria-Magdalena, Dumitrache 
Marian, Tanase George-Laurentiu). 

           Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, trece la punctul 3 de pe ordinea 
de zi si prezinta proiectul de hotarare initiat de catre consilierii USR cu privire la modificarea 
HCL privind adoptarea ROF nr. 1/2025 cu 4 amendamente care au fost discutate in sedintele de 
comisii. 
         Se supune la vot si  se voteaza astfel: 

- 7 voturi impotriva(Herea Constantin, Ghita Florea, Comanici Cornel, Sebe Georgiana-
Cristina, Banu Alexandru, Chirca Marin, Moise Gheorghe). 

- 8 voturi pentru(Cozar Octavian-Ionut, Udrea Lavinia-Ioana, Pandelache Monica-
Marinela, Gradinaru Vasilica, Petre Constantin, Maluroiu Maria-Magdalena, Dumitrache 
Marian, Tanase George-Laurentiu). 

           Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, trece la punctul 5 de pe 
ordinea de zi si prezinta proiectul de hotarare nr. 8/2025 privind aprobarea acordarii normei de 
hrana personalului din cadrul Compartimentului Politie locala al aparatului de specialitate al 
Primarului comunei Puchenii Mari pe anul 2025. 
     Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca s-a gandit la un amendament cu privire la 
stabilirea perioadei de 6 luni de acordare a normei de hrana nu cum a initiat  domnul primar pe 
perioada de 3 luni, cu toate ca ar fi trebui sa se discute inainte, dar intervine dl primar si explica 
de ce s-a stabilit aceste 3 luni si anume ca ei depaseau cu mult salariile celoraltii functionari din 
primarie. 
            Dl. Primar sugereaza consilierilor locali sa ceara un raport de activitate politiei locale, pe 
care sa il prezinte in sedinta urmatoare. 
            Dupa mai multe discutii proiectul de hotarare prin votul in unanimitate a fost amanat 
pentru sedinta urmatoare. 
          Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, trece la punctul 6 de pe 
ordinea de zi si prezinta proiectul de hotarare nr. 9/2025 privind aprobarea numarului de 
asistenti personali ai persoanelor cu handicap grav pentru anul 2025. 
 Se supune la vot si  se voteaza in unanimitate. 



            Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana trece la punctul 7 de pe ordinea 
de zi si prezinta proiectul de hotarare nr. 10/2025 privind desemnarea consilierilor locali din 
cadrul Consiliului Local al comunei Puchenii Mari, judetul Prahova, care vor face parte din 
comisia de evaluare a performantelor individuale ale secretarului general al comunei Puchenii 
Mari. 
       Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca nu ar fi normal sa numeasca consilieri din 
cei noi in mandat si sa numeasca 2 consilieri locali din mandatul vechi care sa faca parte din 
aceasta comisie, deoarece ei au fost anul trecut. 
       Dl. Consilier Chirca Marin propune pe dl. Consilier Herea Constantin si pe dl. Consilier 
Ghita Florea. 
 Se supune la vot si  se voteaza in unanimitate. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, trece la punctul 8 de pe 
ordinea de zi si prezinta proiectul de hotarare nr. 12/2025 privind aprobarea initierii procedurii 
de inchiriere prin  atribuire directa a pasunilor disponibile aflate in proprietate privata a comunei 
Puchenii Mari, la care s-a adus un amendament de catre consilierii RIA. 

 Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca prin amendamentul adus cu privire la 
mentionarea in procedura si SIIE, dar aici intervine secretarul general al comunei si explica ca 
exista Amenajamentul Pastoral aprobat in anul 2017 valabil pana in anul 2027, in care nu sunt 
mentionate si ecvinele, din acest motiv nu a fost mentionat si SIIE. 

Dupa care Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca chiria ar fi bine sa o modifice dar 
dupa o perioada de 2 ani, deoarece stie ca pasunile sunt pline de gunoaie, nu sunt productive si 
trebuiesc facute niste cheltuieli in vederea imbunatatirii acestora. 

Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca ar dori ca din comisie sa faca parte 4 
consilieri locali si un functionar public, din fiecare partid cate un membru, dupa cum urmeaza: 
Maluroiu Maria-Magdalena din partea partidului RIA, Pandelache Monica-Marinela din  partea 
partidului USR, Comanici Cornel din partea partidului PNL si Dumitrache Marian din partea 
partidului PSD.  

Se propune ca  supleant domnul Petre Constantin - consilier local. 
Se supune la vot cu amendamentul respectiv si  se voteaza in unanimitate. 
           Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana ia cuvantul si spune ca vrea sa 
aduca la cunostinta tuturor ca a fost informata de un politist local ca au depus solicitari cu privire 
la norma de hrana si a mijlocului de transport, o alta adresa a venit si din parte dnei director a 
Scolii pentru Consiliul local, acolo unde dna consilier Udrea Lavinia Ioana este Presedinte de 
Comisie pe Invatamant din cadrul Consiliului Local si acestea nu le-au fost inaintate Consilierilor 
locali si poate mai sunt si altele care nu le au fost aduse la cunostinta si doresc ca aceste 
adrese primite de catre functionarii primariei sa le fie inaintate. 
           Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, ia cuvantul din nou si prezinta 
proiectul de hotarare Nr.14/11.03.2025, proiect suplimentar privind acordarea unui mandat 
special reprezentantului U.A.T. Comuna Puchenii Mari, pentru a vota în cadrul Adunării 
Generale a Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara "Parteneriatul pentru Managementul 
Deseurilor - Prahova" documentația de atribuire pentru contractul "Delegarea prin concesiune a 
gestiunii activității de colectare și transport și transfer a deșeurilor municipale în zonele:2-
Boldești Scăeni și 6-Valea . 
        Se supune la vot si  se voteaza in unanimitate. 
        Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, intreaba daca mai  sunt intrebari.  
        Dna consilier Maluroiu Maria Magdalena a intrebat care este termenul final pentru 
aprobarea bugetului local, dupa care dna secretar general a raspuns ca in termen de 45 zile de 
la publicare. 
       
   



        Dna consilier Gradinaru Vasilica a spus era necesar discutarea acestuia pe capitole inainte 
de a fi votat. 
        Dl. Primar  spune ca pot discuta si in acel moment, dupa care a fost chemata dna contabil 
Alecu Iuliana, care a raspuns la intrebarile puse de catre domnii consilieri, urmand ca sa se mai 
contureze putin anexele respective. 
        Nemaifiind nici o discutie si constatand ca ordinea de zi a fost epuizata, dna presedinte de 
sedinta declara sedinta inchisa. 
               Presedinte de sedinta,                                                     Secretar general, 
                     Consilier, 
              Udrea Lavinia Ioana                                                          Ceocea  Mariana       
                                

 
 
 
 
 
 
 

 
 


